



## Protokoll

Möte Styrelsemöte 3/2018	
Datum och tid 2018-05-21 kl 18.00 – 21.00	Plats StOF-kansliet
Närvarande: Lennart Hävrén Anette Önerud Göran Hellgren Leif Carlsson Lars Forsberg	Extra deltagare: Claes Andersson (25manna-föreningen)  Ej närvarande: Jan Bojling, Sara Jonasson

### 1 Öppnande

Ordföranden Lennart Hävrén öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

### 2 Val (Ordningsfrågor från workshopen 180325)

Till ordförande för dagens möte valdes Göran Hellgren

Till protokollförare för dagens möte valdes Anette Önerud

### 3 25manna (denna punkt tas först för att underlätta för Claes medverkan)

Claes Andersson (ordförande i 25manna-föreningen) är inbjuden för att presentera information om 25manna, svara på frågor, samt delta i diskussion om kvalitet och utveckling.

- 25manna höjde avgifterna till 2017 kraftigt, med motiveringen att investera i höjd kvalitet. Claes redovisar hur intäkterna gått till mestadels ökade utgifter.

Dock finns ganska lite information om vad som faktiskt utvecklas. Hur förändras arrangemanget och upplevelsen för deltagarna som betalar den höjda avgiften?

- Från 2018 finns ett avtal mellan arrangörsföreningar och 25manna-föreningen om att arrangera tävlingen enligt handboken. Diskussion har förts om att eventuellt kunna hålla tillbaka delar av vinsten om kvalitetsnivåer enligt handboken inte uppfyllts. Finns ännu ingen tydligt definierad kravlista och specificering av hur detta skulle genomföras. Bör formaliseras för att fungera som styrmedel.

- Det vore bra med statistik och siffror på mer än bara ekonomin för att få en överblick på kvalitetsutveckling över tid och hur investeringarna påverkar. Viktigt för att kunna utvärdera insatser. Mäta flera olika värden som tex. Nöjdhet, arbetstimmar, deltagare, transporter, miljöpåverkan, köns- och åldersfördelning, etc.

- Hur kan vi minska antalet nedlagda timmar för arrangörsföreningen, så att genomförandet blir mer hållbart för de som tar ansvar.

- Vilket stöd behövs för arrangörerna? Hur kan vi tillhandahålla de stödet? Eventuellt behövs en eller flera personer som är avlönade för att hålla i ett löpande ansvar över flera år. Kontinuitet.

- Hur skulle det kunna se ut om varje arrangörsklubb utförde samma uppgift varje år och "specialiserade sig"? Möjlig lösning för att bibehålla kompetens och erfarenheter från år till år.

- StOF styrelse ser gärna att 25manna föreningen jobbar för att tillsätta minst en kvinna i sin styrelse. (Se orienteringens målsättning om 40%)

- Vi tackar Claes Andersson för hans medverkan i diskussionen.

#### 4 Föregående protokoll

Från styrelsemötet 2018-04-18 godkändes och lades till handlingarna.

Genomgång av actionpunkter, kommentarer nedan. Se även bifogad lista.

- StOF-styrelsen ska dela ut priser på DM. Gjordes på sprint-DM, ska även införas i riktlinjer för arrangörer.
- Överlämning Domarudden pågår. Söker någon som kan ta huvudansvar i augusti.
- StOF info-tält hade vi på sprint-DM, ska även genomföras på höstens DM-helg 25/26 aug.
- Möte med kartägarna ska fortsatt inbokas.
- Kommunikation med Luffarligan fortsatt.
- Ekonomisk utredning om eget kapital. **Lennart** tar fram uppdragsbeskrivning att ge till Paul Noren.
- GDPR-info. Kansliet läser på.
- Projekt hitta ut Stockholm, Sara har inlett kontakt med SOFT.

#### 5 Kansli-rapport

- Minskat deltagande på u-serien jämfört med förra året. Kan ha olika orsaker. Bör diskuteras med ungdomskommittén.
- Kart-ritar-utbildning har genomförts under våren med ett flertal deltagare.
- Utbildningsplanschen bör uppdateras och vara redo till DM-helgen för att bjuda in till höstens träffar.
- Mark-gruppen jobbar på. Kan vi få till några skogsområden som är undantagna från vårdatumstoppet vore det fint.
- Svårt med kartkontrollen för sprint-kartor. Fungerar bättre för skogskartor. Lasse vill se skärpning från arrangörer av sprinter.
- Kan ev. skriva om sprint-kartor och normer i nästa skogssport.
- Önskas utbildning av kartkontrollanter från SOFT.
- Motions-OL-konceptet har inte startats i år. Vi blickar mot hitta-ut för att se om det engagerar fler.
- Rudbecks Gymnasium har gått ut med annons för tränare till nya OL-gymnasiet.
- Ruslan Glebov hjälper till med kartutskriften och tryck på måndagar. Klubbarna bör kunna ha mer framförhållning för att underlätta planering av tryck etc.
- StOF behöver en långsiktig lösning på tryck-verksamheten för att inte belasta Lasse.
- Fortsatt långsiktigt arbete för att få till arrangemang vid Bornsjön.

#### 6 StOF-nytt /tidningen Orientering Stockholm

Vi delade ut lappar med information om prenumeration på Sprint-DM. Ännu ingen indikation på fler som är intresserade.

Planen är att samordna uppstartsmöte för redaktionsgruppen. Lasse har inte hunnit med att kalla till detta. Uppdras till **Lasse** att kalla till möte i början av juni för att komma igång före sommaren.

Vid detta möte diskuterar vi förslag på innehåll och upplägg. Rapporteras till styrelsen efteråt. **Göran och Anette** fixar "trottoarprat" skylt 70x100 att ta med ut på tävlingar etc.

#### 7 Luffarligan

Leif och Lennart har pratat med Luffarligans representanter om vad den nya avgiftsmodellen innebär och om hur Luffarligans verksamhet kan inorporeras i Stockholms Orientering. Förväntningar och möjligheter till stöd. Positivt besked från ordförande Martin Eriksson. Fortsatt kommunikation, rapporteras vidare. **Lennart följer upp med stöd från Leif i detta.**

#### 8 Ordförandeträffen 4 juni

Vi diskuterar innehåll och förberedelser till kommande ordförandeträff 4 juni. (måndag kväll)

- Prenumerationslappar tidningen
- Info (kort) om ev. O-Ringen i Stockholm.
- Info om att vi haft möte med 25manna-föreningen.
- Förslaget om hitta-ut Stockholm (**Sara**)
- Fråga klubbarna vad vi kan göra tillsammans för att utveckla arrangemang i distriktet.
- **Pelle** kan berätta hur han ser på talangutveckling, utvecklingsmiljö, dialog och kontakt med klubbar
- Hur kan vi få flera att vilja engagera sig i kartor, arrangemang och mark-frågor? **Anders W och Lasse F** leder diskussioner. Grupparbete och gärna möjlighet att skriva ner synpunkter och lämna in.
- Lennart förbereder agenda.

## 9 Övrigt

- Vi skulle vilja se statistik på tävlingsledandet (könsfördelning) som underlag för diskussion. Till senare styrelsemöte.
- **Lasse** tar fram statistik på tävlingsledning/deltagare.
- **Anette** tittar på fördelning i styrelser inom StOF.
  
- Kontakt med O-Ringen, hur ska vi sköta det? Vilken är distriktets roll. StOF är annorlunda än de flesta andra distrikt. Lennart har fortsatt kontakt med O-Ringen då det krävs.
  
- Nästa styrelsemöte 22 aug (vi kan ev. ses informellt under sommaren)

## 11 Kommande styrelsemöten

Till ordförande nästa möte valdes **Leif**. Han gör dagordning och skickar ut.

Sekreterare för nästa möte väljs då

- 4 juni ordförandeträff
- 22 augusti
- 19 september
- 17 oktober
- 10 november           StOF-konventet
- 10 december

## 13 Avslutning

Göran avslutade mötet

Vid protokollet

Justeras



Anette Önerud



Lennart Hävrén